

From: [Secretariat of Greening Education Partnership](#)
To: [Secretariat of Greening Education Partnership](#)
Cc: [Byun, Won Jung](#); [Makokha, Simon Wanda](#); [Margono, Sarah](#); [Weng, Lepai](#); [Kim, Min Jun](#); [Gill, Oisin](#)
Subject: [GEP updates] Extension of deadline for Baseline review and COP28 joint messages
Date: Wednesday, September 13, 2023 4:33:34 PM

You don't often get email from gep@unesco.org. [Learn why this is important](#)

****External Email****

Dear Members,

Greetings from the Secretariat of the Greening Education Partnership (GEP)!

- **Baseline review:** Following many requests from members, please note that the deadline for each member organization to share their work through the Greening Education Partnership Baseline Review is extended to **Friday 15th of September**. The link is: <https://survey.unesco.org/3/index.php?r=survey/index&sid=333357&lang=en>
- **COP28 joint message on greening education:** Thank you for your inputs to the COP28 joint message on greening education. As discussed, please find here a cleaned draft of the joint messages for your final review.
https://docs.google.com/document/d/1wGsHwZLsiws7Zyj_xCcxR5L6iTTy7g-_/edit?usp=drive_link&ouid=114324394598954094558&rtpof=true&sd=true

In case you have major comments or edit suggestions, including footnote on relevant reference documents, please add to the live document by Friday **29th September**. Once finalized, this will be shared to all GEP members to inform everyone's COP28 messaging and will be used as the background paper to the political pledge, and attached to the invitation letters to the Heads of State and ministerial sessions on education at COP28.

- **Working group meeting:** Please save the date for the next quarterly working group meeting for all 4 working groups on **2 October 14:00-16:00 CEST**. Following the suggestions of the members, the first part 14:00-15:30 will be the working group meeting, followed by optional networking session at 15:30-16:00.

The secretariat team remains fully available for any questions you might have.

Best regards,

Secretariat of the Greening Education Partnership

Chers membres,

Bonjour de la part du Secrétariat du Partenariat pour une éducation verte !

- **Examen de base des données :** Suite à de nombreuses demandes de la part des membres, veuillez noter que la date limite à laquelle chaque organisation membre doit partager son travail dans le cadre de l'examen de base des données du Partenariat pour une éducation verte est repoussée au **vendredi 15 septembre**. Le lien est le suivant : <https://survey.unesco.org/3/index.php?r=survey/index&sid=333357&lang=en>
- **Messages conjoints pour la COP28 sur l'éducation verte :** Merci pour vos contributions au messages conjoints pour la COP28 sur une éducation verte. Comme nous en avons discuté, vous trouverez ici une version épurée des messages conjoints pour votre examen final.
https://docs.google.com/document/d/1wGsHwZLsiws7Zyj_xCcxR5L6iTTy7g-_/_edit?usp=drive_link&oid=114324394598954094558&rtpof=true&sd=true Si vous avez des commentaires majeurs ou des suggestions d'édition, y compris des notes de bas de page sur les documents de référence pertinents, veuillez les ajouter au document en ligne avant le **vendredi 29 septembre**. Une fois finalisé, ce document sera partagé avec tous les membres du Partenariat pour une éducation verte afin d'informer chacun des messages pour la COP28, et sera utilisé comme document de référence pour l'engagement politique, et joint aux lettres d'invitation aux chefs d'État et aux sessions ministérielles sur l'éducation à la COP28.
- **Réunion des groupes de travail :** Veuillez noter la date de la prochaine réunion trimestrielle des 4 groupes de travail qui aura lieu le 2 octobre de 14h00 à 16h00 (CEST). Suite aux suggestions des membres, la première partie 14h00-15h30 sera la réunion du groupe de travail, suivie d'une session de réseautage optionnelle de 15h30 à 16h00.

L'équipe du secrétariat reste à votre entière disposition pour toute question.

Bien cordialement,

Secrétariat du Partenariat pour une éducation verte